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Predmet: Izvještaj članova  Upravnog  odbora BiH iz  Federacije o  trenutnom  

stanju  u  Odbojkaškom  savezu  BiH 
 

Na dopis  koji  je  došao u  Olimpijski  komitet iz  Odbojkaškog  saveza  BiH a  
vezano  o  netačnim pritužbama  protiv  članova  UO OS BiH koji  dolaze  sa  

područja  Federacije BiH  da  ne dolaze  na  sjednice  UO OSBiH  i  da  nisu  

ništa  uradili za  OSBiH. 
 

Naime: Od  dolaska  Milutina  Popovića  na  čelo  Odbojkaškog  saveza  BiH 
30.09.2021. god. koji  je  izvršio  primopredaju  sa  prethodnim  

Predsjednikom Fatić Alijom , Savez  mu  je  ostavljen pozitivan /+/ na  računu  
bez  ikakvih  obaveza  prema  dobavljačima kao  i  prema  CEV-u, gdje  imamo 

orginalni  Zapisnik potpisan od  Fatić  Alije, Milutina  Popovića, Adnana Talića  
i Dine Bećiragića. U periodu  od 2017-2021 god. sve  reprezentacije kao i 

klubovi koji su ostvarili plasmane su  se  takmičili u  Evropi  i učestvovali  na  
zvaničnim takmičenjima.Ženska  seniorska  reprenzetacija postigla  je najveće  

uspjehe do sada,a  ostale  reprenzetacije (mlađe kategorije)igrale su sva 
takmičenja  i  sve  to  pratile.  

 
Predsjednik -Milutin Popović na prvoj sjednici  UO informiše  članove  UO  da  

je  obezbijedio  250.000,00 KM od  sponzora i  da nema  nikavih poteškoća 

po tom pitanju. Svi prisutni su povjerovali  u to, pa  se  žestoko  razočarali, 
zatim  neki  sponzori „Vrdavi“ koji će  pomoći  savezu i  koji će  uplatiti  ista  

sredstva. Međutim  čitavo  vrijeme  je  bila  obmana članova  UO OSBiH. Danas  
naime 05.05.2024. god. nije  obezbijedio  niti  jednu  marku  od  sponzora 

kako  je  došao. Donosio je samovoljno  Odluke bez  UO OSBiH, kako  slijedi: 
-Putovanja  u  inozemstvo –nikada  nije  bilo sjednicama  UO, a  putovalo  se  

u Bugarsku, Srbiju X-puta, Italiju ,Belgiju itd. 
-Sam je otišao  u  Srbiju i  nabavio  sportsku  opremu bez  Odluke  UO , 

postavljamo  pitanje da  li  je  plaćena  Carina  i  Pdv  na uvezenu  robu. 
-Ligaško  takmičenje  u  sezoni  2023/24  je  neregularno, jer  na  sjednici  UO 

OSBiH  održanoj 30.06.2023 god. samo  je  usvojena  lista  službenih lica  iz  
Federacije a službena  lica  iz  RS-a nikada  se nisu našla  na  usvajanju, isti  

je  samoincijativno  potpisao.  
-Samovoljno  je donio  Odluku o  dodjeli  Balkanskog  prvenstva  da  se  održi  

u Brčkom. Upravni  odbor  BiH je donio  Odluku  da  se  održi  u  Gradiški, 
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međutim  nikoga  nije  ni  obavijestio i  na njegovu incijativu je održano  u  
Brčkom, jer domaćin  je imao  prihode od 70 eura po osobi –odnosno svakom 

učesniku. Na istom tom takmičenju se  također  postavlja pitanje zašto OSBiH 
nije  na  vrijeme  odradio  pozivno  pismo za  Kosovo, da  li je  možda  neko  

namjerno  to uradio da  isti  ne dođu. 
-Predsjednik, Milutin Popović  sam  donosi  Odluku  o učešću  Ženske  

seniorske  reprenzetacije u  Srebrenoj  ligi  koja  se  igra  u maju  2024 god. 
i  pošto  nije  ništa  odradio u  utorak u 30.04.2024 god. u 13:30 h donosi  

Odluku  o  otkazivanju  učešća u Srebrenoj ligi. Mi  smo o  tome saznali putem 
medija  i  sada  čekamo  sankcije  CEV-a. 

Pravi  razlog  otkazivanja Učešća  u  Srebrenoj  ligi  je  to  što: 
-OS BiH –nije  obezbijedio  finansijska  sredstva  i   

-na  računu  nema  ništa  sredstava  
za što je odgovoran Predsjednik saveza. 

-Gdje su  nam  muške reprenzetacije-koje  su bile  u  periodu 2017-2021 

god.? 

U prilogu Vam dostavljamo zvanični izvještaj takmičenja svih reprezentacija u 

periodu od 2018-2021.godine. 
 

Skupština  Odbojkaškog  saveza  Bosne  i  Hercegovine  koja  je  održana  30.09.2023 

god.  u  Sarajevu  nije  usvojila ; 

1.Izvještaj  o  radu  UO OSBiH za 2022. god. 

2.Finansijski  Izvještaj za  2022 god. 

3.Finansijski Plan  za  2023 god. 

Pitamo se  kako  neko  može  glasati  „za“ (minus) --  520.000,00 KM,u  2022. god. 

-kako  ih  nije  stid, sve  su  srušili, sve  što  se  moglo  srušiti. Obmanjuju  javnost, 

uzimaju  novce  putem  blagajne  saveza ,putnih  naloga –koje  nisu  izvršili –nego  

samo  napisali  i  uzeli  novce. Kako  može  neko  isplatiti  putni  nalog a  nije  u  

radnom  odnosu  zar  ne treba  isplatiti  na  ime  Ugovora  o  djelu  i  platiti  poreze.  

Izvarali  su  koga  su  mogli  i  doveli  savez  do  propasti  odnosno  do  520.000,00 

KM minusa  u  2022. god, sjedili  su  i  nisu  ništa  radili, a  morali su obezbijediti  

sponzore za  reprenzetacije, što  je činjenica da nisu i što se vidi iz priloženog. Nisu  

htjeli  ništa  raditi  te su svjesno doveli savez  u  ovaj gubitak. Skupština  im  nije  

ništa  usvojila  a  oni  nastavljaju  i  dalje  da  rade  kao  da  je  sve  normalno. Ako 

neko  ne zna  raditi, a  prihvatio  se  funkcije „Neznanje  ga  ne oslobađa  

odgovornosti“. Isti  su uzimali račune  po  restoranima, hotelima , benzinskim 

pumpama,kafićima  itd. i  dizali  kešovinu  na  blagajni bez  Odluke  Upravnog  

odbora.Zašto  nikada  na  Upravnom  odboru  nije  donijeta  niti  jedna  Odluka o  

blagajničkom  maksimumu, a  novci  se  dizali  nesumice-treba  da  vrate  sve  novce  

koje  su  nezakonito  uzimali. Putovali  su u  inozemstva i uzimali  putne  naloge  

također  bez  Odluka  Upravnog  odbora. Pravili pozajmice  od  Odbojkaškog  saveza  



Republike  Srpske bez Odluka Upravnog odbora. 

Kada  Skupština  OSBiH –koja  je  odžana 30.09.2023 god, nije  usvojila  Finansijski 

izvještaj  za 2022 god. i ostale tačke Dnevnog reda,  samim tim istog  momenta  

članovima  UO OSBiH –prestaje  mandat ,a  to  na  skupštini  nije  odradio  

Predsjednik  u  skladu  sa  propisima.-odgovoran Predsjednik Milutin Popović. Na  

sve  ovo  ga  je  upozoravao  i  Predsjednik  Nadzornog  odbora  OSBiH. 

 

Predsjednik-Milutin  Popović  i  Generalni sekretar-Adnan  Talić nisu zakazali  

Izvještajnu  skupštinu  za  2022 god , u  skladu  sa Statutom  OSBiH. Izvještajna 

Skupština  OSBiH    je  po  Statutu  morala  biti  održana  do  kraja  Aprila  2023 

god.  u  skladu  sa  čl.22 stav 1  Statut  Broj: 01/1-369/09  od  25.04.2009 god.-

koji  je  potpisan  od  strane  Popovića. Zašto  nije  ista  održana , na  osnovu  kojeg  

Plana  rada i  na  osnovu  kojeg  Finansijskog  Plana  radi  OSBiH  u  2023 god. 

Takođe ni  do  danas  nije  zakazana  Skupština  saveza  za  2023 god. što je 

nepoštivanje  Statutarnih  odredbi. 

 

Milutn Popović- od  kako  je  imenovan  za  Predsjednika saveza nije  nikada posjeto  

niti  jednu  Reprezentaciju BiH, a  kada  su  naše  reprenzetacije  bile  na  pripremama  

na  Ilidži –muška  i  ženska  u  tom  periodu  odlazi  u  Beograd   i  sa  cvijećem 

dočekuje  Juniorsku  reprenzetaciju Srbije . Djevojke  i  momci  u  reprenzetacijama  

bili su ogorčeni i razočarani.  

 

-Kako  su   u  2022  i  2023  god. podigli  cca 120.000,00 KM na  ime  lažnih  putnih  

naloga  i  materijalnih  troškova? Sve  ovo  je  dozvolio Milutin Popović  kao  

Odgovorna  osoba. Putne  naloge  su samo  popunjavali  a  nisu  putovali  nigdje. 

Zatim  putni  nalozi  nisu  potpisivani nego  samo  onako  odlagani ustanovio je 

prilikom kontrole Nadzorni odbor. 

Odluku o materijalnim  troškovima   Upravni  odbor saveza  nikada  nije  donio. 

Ovdje  treba  tražiti  povrat  sredstava  cca 90.000,00 KM  jer  su  samovoljno  

podizali  i  krčmili-to  je  izvještaj  NO OSBiH.  

-Adnan  Talić-gen. sekretar  , nije došao  na  posao  od  01.11.2023 god. ,nije  

dostavio  doznake  ni  za  1 dan a  Milutin Popović kao  odgovorna  osoba  istom  je 

isplaćivao  plate  kao  da  je  svaki  dan  prisutan  na  poslu. Ovdje  ne treba  Odluka  

UO nego  Poslodavac  donosi  Rješenje o  prestanku  radnog  odnosa  poslije  3  

uzastopna neopravdana izostanka  u  skladu  sa  Zakonom  o  radu.  

Upravni Odbor nije nadležan da donosi takva  Rješenja. 

Reprezentativke  i  stručni  štab je otišao  na  EP u  Italiju bez  ijedne  KM , nisu  

dobile za kupovinu  pribora  niti za  ličnu  higijenu. Valjda  su  one  zaslužne da  

dobiju neki novac  jer  su  one  postigle rezultate  a ne  ovi  koji  su  uzimali  novce. 

Djevojke  se  pitaju  gdje  su  novci  od  Certifikata , koje  su  one  lično  plaćale  za  



odlazak  u ino, tj.  Klubove u nekim drugim zemljama ili su plaćali Klubovi u koje 

su otišle. Certifikati  su  bili dovoljni  da  se  naprave  pripreme  u  2024 god. za  

odlazak u  Srebrenu  ligu. 

 

Što  se  tiče  članova  UO OSBiH  iz  Federacije  oni  su  uradili  sljedeće: 

-Lično  su organizovali  Zlatnu  ligu  u  2023 god.  ,pripreme 30 dana  po  25  

osoba, platili Hotel, obezbjedili  dvoranu  za  treninge  i  odigravanje  dvije  

domaće  utakmice , zatim kompletnu  sportsku  opremu  za  pripreme  i  

odigravanje  utakmica , platili  su kompletan  stručni  štab  itd. Sve  što  je  bilo  

potrebno . Ukupni  troškovi 320.000,00 KM. 

-OSFBiH-platio  je 47.000,00 KM-Pripreme , dvoranu za  pripreme seniorske  

reprenzetacije za  odlazak  na  Evropsko  prvenstvo  u  Italiju. 

-58.500,00 KM-OS FBiH –platio  je 5  međunarodnih  utakmica u  Tuzli  u 

Mejdanu  u  2022 god. Zlatna  liga- žene  2 utakmice  i Srebrena liga –muškarci 

3 utakmice.Sve  ovo je platio  OS FBiH. 

Ukupno : 425.500,00 KM  OSFBiH –platio je troškove u  ime  OS BiH. 

-Neka napišu koliko  su  članovi  UO OSBiH iz RS-a obezbijedili  sredstava za  

rad  reprenzetacija BiH u  periodu  od 01.10.2021 -05.05.2024 god. 

-Poštovani neka  napiše Milutin  Popović kao  prvi  čovjek  koliko  je  on  obezbjedio 

sredstava za  vrijeme  svog  mandata od 01.10.2021-05.05.2024 god. 

-U periodu  od 2017-2021 god. Milutin Popović je  obezbijedio 10.000,00 KM  i to 

sa računa  OS RS,a njegovi ljudi  koji  su  članovi OSBiH  iz RS-a nisu  ništa  

odnosno “0,00 KM“ su obezbijedili. Također  članovi  UO  iz  RS-a u  periodu od 

2021-2024, odnosno do  danas  također  nisu  obezbijedili  niti jednu  čašu  vode za  

reprenzetativke.  

Za  sve  što  se  desilo  odgovoran  je  predsjednik -Milutin Popović i  niko  drugi 

''Ako nešto  ne znaš uraditi  nemoj  se  prihvatati.Neznanje  te ne  oslobađa  

odgovornosti''. 

 
                                   U  poptpisu:  članovi  UO OSBiH  iz Federacije 

 
 

 


